

輔導科 107 年度 2 月份家屬活動看板

1. 107 年度春節電話懇親

Phone Visit for Chinese Lunar New Year in 2018

2 月 1、2 日於一教區團體輔導室及三教區日新堂舉行 107 年度春節電話懇親，由所長主持開幕儀式，並頒發感謝狀予中華電信北區分公司台北營運處，戒一區收容人、戒二區收容人(受觀察勒戒人除外)及各視同作業單位等 349 名參加，三教區受刑人 241 名參加，共計 590 名。透過電話與家人互道平安，表達對於家人的思念與關懷。

The phone visit was held for the lunar new year on Feb 1 and 2, 2018. A representative from Chunghwa Telecom received a certificate of appreciation from the superintendent for their assistance of the phone system installation. There were 349 inmates from section one and two, and 241 inmates from section three participating. The inmates took turns to make a phone call to send their wishes to their family members.

相關照片



相關照片



2. 107 年度春節面對面懇親

Family Visit for Chinese Lunar New Year in 2018

2月8日於中正堂與財團法人臺灣更生保護會臺北分會共同舉辦107年度春節面對面懇親，由所長主持，該會林炳耀主任委員、臺北市就業服務處蔡明華督導等來賓共4人蒞所參加，懇親活動分為上、下午兩場，上午計有50組收容人家庭(共102名家屬)，下午計有50組收容人家庭(共113名家屬)，總計有100組收容人家庭(共215名家屬)參加本活動。

The family visit for the lunar new year was held by our center and the Taipei Branch of the Taiwan Aftercare Association on Feb. 8, 2018. It was hosted by our director. The event was divided into two rounds. First round in the morning had 50 families (102 family members) participating. The second round in the afternoon had 100 families (215 family members) participating.

相關照片



相關照片



